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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2016      § 1- 31 
 

Tid: tisdagen den 2 februari  kl. 17.30 – 18:12 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-02-08 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare utom § 8 då han anmäler jäv. 

Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare § 8 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Richard Bengtsson (FP) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 21 

Effektivt nyttjande av stadens skollokaler - Remiss från 
kommunstyrelsen av motion (2015:70).                                        
Dnr 01.06/1405/2015 
 
BESLUT 
 

1. Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

 

Ärendet 
Dennis Wedin (M) har i en motion till kommunfullmäktige föreslagit att kommunstyrelsen 

ska uppdras att tillsammans med berörda nämnder och bolag kartlägga hur lokalutnyttjandet 

för befintliga för- och grundskolelokaler i Stockholms stad kan optimeras. 

 

Förvaltningen beskriver i tjänsteutlåtandet olika samarbeten mellan förvaltningar och bolag 

gällande lokaler för idrottsändamål. 

 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. Hon yrkar och hör också 

att ärendet tas med omedelbar justering. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till (M), (KD) förslag till beslut enligt följande:  

 

tillstyrka motionen  

 

därutöver anföra  

 

 

Skolans lokaler ska ses som en gemensam resurs för stockholmarna. Vi har därför länge drivit 

på för att öka användningen av skolans lokaler utanför skoltid, bland annat genom att öppna 

upp dem för idrottsföreningarna men även för andra ändamål som t ex kulturaktiviteter. På 

vissa håll fungerar det bra, på andra håll mindre bra. Vi vill att idrottsnämnden tillsammans 

med SISAB och utbildningsförvaltningen ska fortsätta prioritera frågan högt samt gemensamt 

se över hur vi kan öka incitamenten för skolorna att hyra ut sina lokaler ytterligare till 

idrottsföreningarna.  
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Vidare tycker vi också, vilket bland annat framförts i en alliansgemensam skrivelse, att den 

ambulerande tillsynen inom idrottsnämnden måste bli bättre för att minska risken för att 

bokade lokaler står tomma eller används till andra syften än vad som är tanken. För att ge fler 

möjlighet att komma in i stadens lokaler så är det viktigt att de tider som finns tillgängliga 

faktiskt används enligt plan.  

 

 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, och 

kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till 

beslut. 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


